
Zespół Szkół Ponadpodstawowych w Gryfinie godziny pracy: 

 

 

Poniedziałek-piątek od 7.30 do 15.30 

Dane kontaktowe: 
 

 

Adres: 

Zespół Szkół Ponadpodstawowych w Gryf inie 

ul. Łużycka 91 

74-100 Gryf ino 

 

Telefon: 

91 416 25 03  

 

 

 

 

email:  

sekretariat@zspgryf ino.eu 

 

  



Dyrekcja szkoły:  

 

Dyrektor Maciej Puzik 

Wicedyrektor Dorota Hołubowska 

Wicedyrektor Hanna Cembik  

 

 


